
Afscheid van Be.y Wennekes 
Vanaf 1990 ondersteunde Betty Wennekes het Federatiebestuur 
bij de uitvoering van administratieve werkzaamheden. Door 
persoonlijke omstandigheden moest zij daar eind 2023 mee 
stoppen. Nu zij is teruggetreden is het goed om een overzicht te 
geven van wat zij gedurende de afgelopen 33 jaar voor de 
Federatie heeft gedaan.  

Betty begon in 1990 met het verzorgen van rondzendingen. In 
die tijd waren er zo’n 300 Past-Rotarians. Geleidelijk werden 
haar werkzaamheden uitgebreid en werd zij het vaste adres van 
de Federatie. Zo verzorgde zij in de jaren 90 de 
Kwartaalberichten. In 1997 werden deze vervangen door het 
gedrukte blad “Federatie Nieuws”, met een eigen redacteur. In 
2002 nam zij de ledenadministratie over en in 2012 werd zij ook 
webmaster.  

In 2015 nam ondergetekende het beheer van de website van haar over en kon ik van nabij 
waarnemen hoe zij, naast het beheer van de ledenadministratie, de bestuursleden met allerlei zaken 
ondersteunde. Bij de secretaris en de voorzitter was dat o.a. met hulp bij het opstellen en verzenden 
van agenda’s, verslagen, het ledenboekje en brieven, bij de penningmeester met het innen van de 
contributies en bij de commissaris clubvorming met hulp bij de communicatie met de kandidaat-
clubs. Aanvankelijk assisteerde zij ook de redacteur van Federatie Nieuws, maar na de overgang 
naar digitale nieuwsbrieven (2016) hielp zij mij met de redactie en de verzending daarvan. Daarbij 
bleken er altijd een aantal e-mails onbezorgd terug te komen. Betty zorgde er dan voor dat de 
gegevens van de betreffende personen in LEAD gecorrigeerd werden. Dat gebeurde meestal door 
de clubofficers in te schakelen. Omgekeerd werd Betty ook benaderd door clubofficers die een 
probleem hadden met het gebruik van LEAD. Ook hielp zij de Reiscommissie en de organisatoren 
van Federatiedagen met het rondzenden van programma’s en inschrijfformulieren.  

Het is duidelijk dat Betty voor velen in de Federatie een hulp en vraagbaak is geweest. Zij was in 
feite de persoon die een groot deel van de continuïteit verzorgde en maakte dat de organisatie bleef 
functioneren. Zij deed dat op een bescheiden manier, vriendelijk en enthousiast. De Federatie is 
daar zeer dankbaar voor. 

 

Tjeert ten Wolde, oud-webmaster 

 

 

 


